

# 大學游泳池通告

大學游泳池將於二零二一年五月十七日（星期一）重新開放。開放時間如下：

五月十七日（星期一）：下午三時至七時三十分

## 每周恆常開放時間：

### 逢星期一至星期四

第一節： 上午十時三十分至下午一時三十分

第二節： 下午三時至下午七時三十分

### 逢星期五

第一節： 關閉進行每週大清潔

第二節： 下午三時至下午七時三十分

### 逢星期六

第一節： 關閉進行水球校隊訓練

第二節： 下午三時至下午七時三十分

### 逢星期日關閉

按政府的最新防疫安排，泳池入場人數不能超過可容納人數的 30%。為保障游泳人士安全，所有入場游泳的人士，需要預先作網上登記：



登記：<https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=12893804>

## 措施安排：

1. 所有進入游泳池的人士入場前須量度體溫，任何人士如有發燒(37.5° c 以上)或出現呼吸道感染徵狀，將不獲准進入泳池範圍。
2. 任何人身處泳池內須一直佩戴口罩，但在游泳、淋浴、往返更衣室及泳池，或在與其他人之間相距至少 1.5 米的情況下進行熱身運動時則不在此限。
3. 泳池範圍將會張貼各類通告提供泳客注意個人衛生及必須遵守《預防及控制疾病（禁止羣組聚集）規例》（第 599G 章）規定，不得進行多於 4 人的羣組聚集。
4. 泳客使用更衣室長椅時須相距只場 1.5 米。
5. 泳池範圍會放置酒精搓手液、噴灑漂白水的地毯及腳踏式垃圾桶。
6. 飲水機將會暫停使用。
7. 為確保淋浴設施使用者之間保持適當的距離，沖身格及儲物櫃會以「隔一個，開一個」方式開放。

由五月十七日起，可於辦公時間內前往學生事務處學生發展及資源組接待處（范克廉樓一樓）辦理簽發及換領游泳證手續。泳池入場全面啟用八達通收費，並且不設增值服務，請泳客於入場前確保八達通內有足夠餘額。

如有問題，請於游泳池開放時間內致電 3943 6764 查詢或電郵 [sdrs@cuhk.edu.hk](mailto:sdrs@cuhk.edu.hk)

師生中心管理委員會  
謹 啟

二零二一年五月十四日

## University Swimming Pool Notice

The University Swimming Pool will reopen on 17 May 2021 (Monday). The opening hours will be as follows:

**17 May 2021 (Monday):** 3:00 p.m. – 7:30 p.m.

### **Weekly opening hours:**

**Every Monday, Tuesday, Wednesday, Thursday**

1<sup>st</sup> Session: 10:30 a.m. – 1:30 p.m.

2<sup>nd</sup> Session: 3:00 p.m. – 7:30 p.m.

**Every Friday:**

1<sup>st</sup> Session: **CLOSED** for weekly cleaning

2<sup>nd</sup> Session: 3:00 p.m. – 7:30 p.m.

**Every Saturday:**

1<sup>st</sup> Session: **CLOSED** for the University water polo team practice

2<sup>nd</sup> Session: 3:00 p.m. – 7:30 p.m.

**Every Sunday: CLOSED**

**According to the latest regulations of HKSAR Government, the capacity of the University Swimming Pool is now lowered to 30% of its maximum capacity. For safety sake, all swimmers are required to do registration before entering the pool:**



Registration : <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=12893804>

Preventive measures:

1. Persons entering the pool are required to have temperature checked. Persons with temperature higher than 37.5°C, or with respiratory disease symptoms, will be forbidden to enter the pool.
2. Persons must wear a mask at all times within the swimming pool except when the person is swimming, having a shower, walking from a changing room to a pool or vice versa, keeping 1.5 metres with others while doing warm-up.
3. Relevant notices about COVID-19 preventive measures will be posted at prominent places. All swimmers must observe the requirements of the prevention and control of disease (prohibition on Group gathering) regulation (Cap. 599G) that each group/class must consist of no more than 4 persons.
4. Swimmers using benches are required to keep a distance of 1.5 metres.
5. Hand sanitizers will be provided at the pool. Coarse mat sprayed with bleach solution and foot-pedal type lidded litter container are in place.
6. Drinking fountain is temporarily suspended.
7. Only alternate column of storage cabinets and shower cubicles will be open for use.

Issuance and renewal of swimming cards will commence from 17 May 2021 (Monday) at the Counter, Student Development and Resources Section, Office of Student Affairs (1/F, Benjamin Franklin Centre). Swimming pool will fully implement admission by Octopus ONLY. As the swimming pool ticketing office does not provide add value service, please make sure there is sufficient balance in your Octopus card.

For enquiry, please contact the swimming pool ticketing office at 3943 6764 or email to [sdrs@cuhk.edu.hk](mailto:sdrs@cuhk.edu.hk).

Staff-Student Centres Management Committee

14 May 2021